



Protokoll styrelsemöte S19

Närvaro:	Daniel Appelgren	Ordförande
	Sara Brodin	Sekreterare
	Erik Iveroth	Programmästare
	Johanna Lynn	Industrimästare
	Björn Nilsson	Sexmästare
	Olov Petrén	Överphös
	Gustaf Scheja	Källarmästare
	Joakim Svensson	Cafémästare

- §1 OFMÖ Daniel Appelgren förklarade mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Niklas Trappe, D-sektionens kårkontakt vid TLTH
- §4 Fördragslista Föredragslistan godkändes.
- §5 Föregående mötes protokoll Protokoll S11, S14, S16, S18 godkändes och protokoll S17 godkändes med ändringar.
- §6 Beslutsuppföljning Olov ska skicka kökets önskelista till Gustav Bodenäs samt fixa färg.
- Daniel ska maila Göran Lindell för att boka in ett lunchmöte med programledaren för D och Datatekniksektionens styrelse.
- Gustaf har fixat lista med folk som ska ha access till i iDét.
- Affisch till HT1 skickas för tryck ikväll.
- Möjligheten till ip-telefoni har ej undersökts. Bjön ska kolla upp det.
- §7 Meddelande Olov meddelade:
- att** Låsbytet av dörrarna i iDét ska ske imorgon.
 - att** dörren till iDét troligtvis ska bytas ut.
 - att** under fredagens husstyrelsemöte diskuterade man securityrapporten från DTX-incidenten. De tyckte att situationen sköttes bra!
 - att** Nora, PH och PH' är inbjudna till Nollegasquen.
- Johanna meddelade att Lundinova funderar på att sponsra delar av den nya diskmaskinen samt hålla en pubkväll.
- Björn meddelade att Regattabalen använde kökstillbehör som tillhörde D-sektionens sexmästeri. Ett bleck har slaravts bort så



Björn ska skicka en faktura till kåren.

Nicklas meddelade att:

att Sektionskampen blir av i höst. Datum meddelas snarast.

att årets Sångarstrid inte kommer att hållas under hösten.

att ARKAD kommer att hållas den 7-8 november.

att fullmäktigevalet sker den 12-13 november.

Erik meddelade att:

att FED-ölresan är inbokad. En buss för 50 personer är bokad till den 5 oktober.

att SRD hade pluggfik i tisdags.

§8 Sektionens buget

Olov tyckte att vi borde ta en titt på budgeten då det p.g.a. vissa oförutsäda utgifter, såsom diskmaskin och städmaterial, inte längre stämmer.

Björn får i uppgift att lägga årets budget lättåtkomligt under skattmästeriet på hemsidan.

Daniel Appelgren yrkade

att skattmästeriet lägger fram förslag på ändringar i budgeten till S21.

Styrelsen **beslöt**

att bifalla Daniel Appelgrens yrkande.

§9 Access till iDét

Styrelsen diskuterade och kom fram att det behövdes riktlinjer i frågan.

Daniel Appelgren yrkade

att alla medlemmar i Datatekniksektionen kan komma in i iDét mellan kl. 7-17 under vardagar, tentaperioder och omtentaperioder. Ej under loven.

att funktionärer på Datatekniksektionen har alltid har access till iDét under sin mandatperiod.

att alla medlemmar på Datatekniksektionen kan köpa access för 50 kr/år eller 200 kr för fem år, för att komma in i iDét på kvällar och helger under terminerna.

Styrelsen **beslöt**

att bifalla Daniel Appelgrens yrkande.

Daniel Appelgren yrkade



att gamla funktionärer alltid ska ha access till iDét.

Styrelsen **beslöt**

att avslå Daniel Appelgrens yrkande.

Mötet ajourneras i 10 minuter.

Mötet öppnades igen kl. 18.52.

§10 Protokollföring Olov föredrog om hur styrelsen kan förbättra beslutsuppföljningen genom att föra ett beslutsuppföljningsdokument. Detta dokument skall sekreteraren ansvara för.

§11 Städschema för styrelserummet Styrelsen skall träffas söndagen den 16 september för att städa.

Styrelsen **beslöt**

att Daniel Appelgren ska fixa ett städschema för styrelserummet.

§12 Städning av iDét Städningen av iDét funkar inte. Joakim lovar att cafeet ska sköta det bättre nu när nollningen är över.

Styrelsen **beslöt**

att Sara Brodin ska fixa städlappar innan S21.

att Olov Petren ansvarar för att städvagnen kommer till iDét innan S21.

§13 Städning av studeieplatser Övningssalarna är låsta under tentaperioderna p.g.a. nedskräpning. För att dessa skall öppnas måste vi studenter presentera ett bra system för städningen.

Styrelsen diskuterade hur man kan lösa problemet med att folk som inte hör hemma i huset sitter och tar upp studieplatser.

Det behövs en ansvarig för frågan.

Punkten bordlades till nästa möte.

§14 Snickeboa Läsvecka 1 i HT2: Pre-Snickeboa

Läsvecka 3 i HT2: Snickeboa

Styrelsen **beslöt**

att Johanna Lynn ska fixa fram en skylt till snickeboa för företag som sponsrar Datatekniksektionen.

att Gustaf Scheja ska fixa Snickeboaaffischer innan pre-Snickeboa.

§15 Sektionsengagemang Styrelsen diskuterad hur man kan få fler studenter att engagera sig.



§16 Sektionsmöte HT1 Daniel uppmanar mästarna att skicka in sin mästerrapport så fort som möjligt.

Styrelsen **beslöt**

att Olov Petren, Daniel Appelgren och Gustaf Scheja ska granska stadgar och reglemente och redovisa detta för styrelsen två veckor innan HT2-mötet.

att Sara Brodin ska fixa VT-mötets protokoll på overhead till HT1-mötet.

§17 Programmästeriet Punkten bordlades.

§18 Övrigt Björn informerade att trädgårdsmästaren håller på att skaffa blommor till iDét.

Olov meddelade att ventilationen inte fungerar som den ska i iDét och att detta håller på att ses över.

Gustaf meddelade att han vill behålla 300 kr i deposition för access till iDét.

Styrelsen **beslöt**

att Olov Petren ska informera DTX om att de har läsperioden ut på sig att hämta sina saker från fulförådert. Sedan slängs sakerna.

att att Sara Brodin ska lägga upp en bild på styrelsen på hemsidan.

§19 OFMA Daniel Appelgren förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet Justeras

Sara Brodin Daniel Appelgren
Sekreterare Ordförande